
CG/0004/2025
Expression of Interest (“EOI”)

Invitation to participate in the selection of a Development Partner for the 
1600 MWAC UP TO 2000 MWAC SOLAR PHOTOVOLTAIC WITH 1000 MW BATTERY ENERGY STORAGE 

SYSTEM (6 HOURS STORAGE) POWER PLANT WITH DUBAI ELECTRICITY & WATER AUTHORITY P.J.S.C.
In the Emirate of Dubai, United Arab Emirates

Dubai Electricity & Water Authority P.J.S.C. (“DEWA”) announces the commencement of a competitive tender process to select a 
suitable developer/developers or developer consortium/consortia to share ownership of project company/companies to be incorporated 
in accordance with Dubai and UAE laws to build and operate on an Independent Power Project (IPP) basis a new Solar Photovoltaic 
Power with Battery Energy Storage System Project Phase VII with an aggregate capacity of 1,600 MWac up to 2000 MWac 
in Solar Photovoltaic and 1,000 MW in battery storage located within the Mohammed Bin Rashid Al Maktoum Solar Park, 
about 50km south of the city of Dubai (the “Project”) to be commissioned in phases starting August 2027.
The power generated by the Project will be purchased by DEWA under a long-term Power Purchase Agreement (“PPA”).
Interested parties, having experience of undertaking similar projects, are invited to submit an Expression of Interest (EOI) in an 
electronic copy by email to be received by DEWA by no later than 12 noon on 21st March 2025. The EOIs should be submitted 
for the attention of Mr. Waleed Salman, Executive Vice President - Business Development and Excellence, Dubai Electricity 
& Water Authority, P.O. Box 564, Dubai, United Arab Emirates, with an electronic copy to P7SolarProject2@dewa.gov.ae, 
contracts@dewa.gov.ae and ippp7@deloitte.com.
The EOI must include the company name, brief description of activity, country of company headquarters, primary contact person, 
address, direct telephone number, mobile number, fax number and email address. 
Upon receipt of the EOI, DEWA will duly register the interest expressed for further consideration. DEWA intends to provide additional 
information on the subsequent process and procedures in due course, upon receipt of a confidentiality undertaking.

MANAGING DIRECTOR & CEO
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تعلن هيئة كهرباء ومياه دبي )»ديوا«( عن بدء عملية مناقصة لاختيار مطوّّر / مطورين أو ائتلاف مطورين للمشاركة في ملكية مشروع 
الشركة/الشركات التي ستتم وفقًًا لقوانين دبي والإمارات العربية المتحدة للبناء والتشغيل على مشروع  الطاقة المستقل )IPP( وهو عبارة 
عن مشروع جديد للطاقة الشمسية الكهروضوئية مع نظام تخزين طاقة البطاريات المرحلة السابعة من المشروع بسعة إجمالية 
تبلغ 1600 ميغاواط حتى 2000 ميغاواط في الطاقة الشمسية الكهروضوئية و1000 ميغاواط في تخزين البطاريات، والواقع داخل مجمع 

محمد بن راشد آل مكتوم للطاقة الشمسية، على بعد حوالي 50 كم جنوب مدينة دبي  ليتم تشغيله على مراحل بدءًًا من أغسطس 2027.

وسيتم شراء الطاقة الناتجة عن المشروع  من قبل هيئة كهرباء ومياه دبي بموجب »اتفاقية شراء الطاقة« )PPA( طويلة الأجل. 

نسخة  في   )EOI( الإهتمام«  عن  »التعبير  طلب  لتقديم  مدعوون  مماثلة،  مشاريع  تنفيذ  في  خبرة  لديهم  الذين  المهتمين  إن 
يجب   .2025 مارس   21 يوم  ظهرًًا    12 أقصاه  موعد  في  دبي  ومياه  كهرباء  هيئة  لتستلمها  الإلكتروني  البريد  عبر  إلكترونية 
والتميز  الأعمال  تطوير  لقطاع  للرئيس  التنفيذي  النائب   - سلمان  وليد  للسيد  الإهتمام«  »التعبيرعن  طلب  تقديم  يجب 
إلى مرسلة  إلكترونية  نسخة  في   ، المتحدة  العربية  الإمارات  دبي،   ،564 بريد  صندوق  ش.م.ع.  دبي  ومياه  كهرباء   لهيئة 

 ippp7@deloitte.com و P7SolarProject2@dewa.gov.ae، contracts@dewa.gov.ae

به،  للاتصال  الأساسي  والشخص  الشركة،  مقر  وبلد  للنشاط،  موجزًًا  ووصفًًا  الشركة،  اسم   )EOI( الإهتمام«  عن  »التعبير  طلب  يتضمن  أن  يجب 
والعنوان، ورقم الهاتف المباشر، ورقم الهاتف المحمول، ورقم الفاكس، وعنوان البريد الإلكتروني.

عند استلام طلب »التعبير عن الاهتمام«، سوف تقوم هيئة كهرباء ومياه دبي بتسجيل الاهتمام المعبّّر عنه للمزيد من الدراسة. تنوي هيئة كهرباء 
ومياه دبي تقديم المزيد من المعلومات حول العملية والإجراءات اللاحقة في الوقت المناسب، عند استلام التعهد بالحفاظ على السرية.

العضو المنتدب والرئيس التنفيذي 
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إعلان للمهتمين )“EOI”( دعوة للمشاركة في اختيار شريك لتطوير 

1600 MWAC UP TO 2000 MWAC SOLAR PHOTOVOLTAIC WITH 1000 MW BATTERY ENERGY STORAGE SYSTEM 
(6 HOURS STORAGE) POWER PLANT WITH DUBAI ELECTRICITY & WATER AUTHORITY P.J.S.C.

 في إمارة دبي، الإمارات العربية المتحدة


